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Raadsjournaal 19 april 2018 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 
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In dit nummer: Inwerkprogramma raad: we zijn begonnen! 
Vrijdag 13 april vond in het gemeentehuis 

de eerste van twee inwerkdagen voor de 

raadsleden en burgerraadsleden plaats. 

 

De burgemeester trapte af met een pre-

sentatie over de (Burense) politieke mores. 

Vervolgens vertelde de griffier over de 

instrumenten van de raad. Hierna maakte 

de raad onderling kennis bij het Ken uw 

Buren in de raad spel. 

 

Daarbij kozen de deelnemers hun positie 

op het veld in antwoord op vragen als: Uit 

welke kern komt u? en: In welke karakterei-

genschappen herkent u zich? Dit leverde veel 

interessante en grappige momenten op, die 

werden vastgelegd in cartoons door Suus 

van Drawup.  

 

Speeddates 

In de middag was er gelegenheid om te 

speeddaten met ambtenaren over belang-

rijke onderwerpen, zoals de duurzaamheid, 

digitale overheid en datagestuurd werken. 

 

Genoten! 

We hebben als organisatie genoten van de 

enthousiaste deelname van de (burger)

raadsleden en het uitwisselen van kennis en 

visies. Ook kijken we uit naar de tweede 

inwerkdag op 20 april. 

 

Wij stellen zo snel mogelijk na 20 april de 

documenten (onder andere de Power-

Pointpresentaties en cartoons) van beide 

inwerkdagen in iBabs voor u beschikbaar. 

Ook sturen we een evaluatie uit, waarop 

wij graag van u reactie ontvangen. 

 

Hartelijk dank aan iedereen die heeft deel-

genomen! Mocht u nog vragen of opmer-

kingen hebben, dan kunt u terecht bij   

Heine ten Hoeve (hhoeve@buren.nl) of 

Eliane Jacobs (ejacobs@buren.nl). 

Cartoonist Suus van den Akker was bij de 

inwerkdag aanwezig 

Stand van zaken ontsluiting FruitNL 
De huidige ontsluiting van FruitNL in het 

dorp Ommeren geeft voor de inwoners 

van het dorp veel overlast. Voor het bedrijf 

knellen de opgelegde maatwerkvoorschrif-

ten en is de huidige ontsluiting in verband 

met een toename van verkeersintensiteit 

niet toekomstbestendig.  

 

FruitNL heeft in samenwerking met de ge-

meente Buren een rapportage opgeleverd 

betreffende het onderzoek naar mogelijke 

ontsluitingsvarianten op gemeentelijke we-

gen. Geen van de onderzochte varianten 

heeft een bevredigend resultaat dat binnen 

handbereik ligt. Het college heeft besloten 

met de rapportage in te stemmen en deze 

in handen te stellen van het college van 

Gedeputeerde Staten (GS).  

 

Als GS instemt met de rapportage, kan het 

onderzoek naar de ontsluiting op de Pro-

vincialeweg van start.  

mailto:hhoeve@buren.nl?subject=Inwerkprogramma%20gemeenteraad
mailto:ejacobs@buren.nl?subject=Inwerkprogramma%20gemeenteraad
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De tien samenwerkende gemeenten van Regio Rivieren-

land startten vier jaar geleden een project om snel inter-

net in het gehele buitengebied van de regio te waarbor-

gen. Op zo’n 12.000 adressen garanderen marktpartijen 

geen snel internet. Daarom onderzocht Regio Rivieren-

land namens de gemeenten of zij zelf een (glasvezel) 

breedbandnetwerk kunnen aanleggen. Een belangrijke 

voorwaarde om als overheid een breedbandnetwerk te 

mogen aanleggen, is goedkeuring van de Europese Com-

missie (EC). Om deze te verkrijgen, werd een notificatie-

traject gestart en een formele melding ingediend. Het 

resultaat van al deze inspanningen is nu definitief bekend: 

Regio Rivierenland is de allereerste Nederlandse regio 

die van de EC toestemming heeft gekregen om een 

(glasvezel) breedbandnetwerk aan te leggen. 

 

Nederlandse primeur 

Regio Rivierenland is trots op deze primeur. De samen-

werkende gemeenten willen zekerstellen dat niemand in 

onze regio achterblijft en iedereen beschikt over inter-

nettoegang die snel genoeg is om alle soorten moderne 

digitale diensten goed te kunnen gebruiken. Aanleg van 

een (glasvezel) netwerk volgens het overheidsmodel heeft 

voor inwoners de voordelen dat de aanleg hen niets kost, 

tegen vergelijkbare prijzen diensten kunnen afnemen als 

in de kernen en geen buitengebiedstoeslag hoeven te 

betalen. Bovendien zijn zij niet verplicht om diensten af te 

nemen.  

Besluitvorming gemeenteraden 

In dit zorgvuldige proces is het laatste woord aan de ge-

meenteraden binnen de regio. De raden zijn steeds mee-

genomen in het proces. Zij nemen een definitief besluit 

over de aanleg en het beheer van het glasvezelnetwerk. 

Dit gebeurt onder meer door het oprichten van een ge-

zamenlijke uitvoeringsorganisatie (gemeenschappelijke 

regeling).  

 

Mening bewoners/eigenaren 

Vanzelfsprekend werden de bewoners/eigenaren van de 

12.000 adressen zelf ook gevraagd naar hun mening. De 

interessepeiling ‘Glasvezel in Rivierenland’ in het derde 

kwartaal van 2017 leverde als uitkomst op dat 97,3% van 

hen volmondig 'ja' antwoordden op de vraag of zij één of 

meerdere diensten via een glasvezelnetwerk willen afne-

men. Een duidelijk signaal dat er een dringende noodzaak 

is om een dergelijk netwerk te ontwikkelen. De bewo-

ners/eigenaren van de desbetreffende adressen ontvangen 

binnenkort een brief van hun wethouder waarin zij wor-

den geïnformeerd over de goedkeuring van de EC en de 

volgende stap in het proces; de besluitvorming door de 

gemeenteraden. 

 

Over het (glasvezel)netwerk 

Het woord ‘glasvezel’ staat hier tussen haakjes geschre-

ven, omdat bij aanbesteding definitief zal blijken welk type 

kabel het nieuwe netwerk krijgt. Glasvezel staat momen-

teel algemeen bekend als beste kabeltype voor digitale 

dataoverdracht, maar in theorie kan ook een andere 

technologie worden gekozen, als deze gelijkwaardig is aan 

glasvezel en de beste prijs-kwaliteitsverhouding oplevert 

voor het netwerk.  

 

Voor 2020 gereed 

Besluiten de gemeenteraden positief, dan wil Regio Rivie-

renland voor het einde van dit jaar starten met de aanleg 

om vóór 2020 alle 12.000 adressen in het buitengebied 

hebben aangesloten op een (glasvezel) breedbandnet-

werk.  

 

Meer informatie over de voortgang 

Binnenkort wordt een informatieavond voor raadsleden 

in de Regio Rivierenland gehouden. Meer weten over dit 

project? Kijk op www.glasvezelrivierenland.nl  

Goed nieuws over breedband 

Lintjesregen 2018 

Op donderdag 26 april a.s. vindt de jaarlijkse Lintjesregen 

plaats. Ook in onze gemeente worden weer een aantal 

inwoners Koninklijke Onderscheiden.  

 

Burgemeester De Boer reikt om 11.00 uur de versierse-

len uit in de raadszaal van het gemeentehuis. U bent van 

harte uitgenodigd om hierbij aanwezig te zijn. 
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In samenwerking met 'Beusichem Leeft'  is op een 10 

plaatsen in het dorp onderstaande markering aange-

bracht. De ‘verfstof’ is natuurvriendelijk en biologisch 

afbreekbaar. De markering blijft ongeveer 8 tot 10 we-

ken zichtbaar. 

 

De actie is bedoeld als stille aanmaning aan hondenbe-

zitters om de poep van hun hond op te ruimen. Net als 

in veel andere kernen is overlast van hondenpoep ook 

in Beusichem veel inwoners een doorn in het oog. 

Stille actie in Beusichem 

De begroting van gemeente Buren is ongeveer 50 mil-

joen euro groot. Ieder jaar controleren we de admini-

stratieve processen. Ook controleren we de financiële 

boekingen. Dit doen we voorafgaand aan de controle 

van de jaarrekening door de accountant. Uit dit zoge-

naamde ‘rechtmatigheidsonderzoek’ over boekjaar 2017 

blijkt dat Buren ‘in control’ is en werkt ‘volgens de re-

gels’.  

 

Net als in voorgaande jaren, bevestigt het college dit 

met het ondertekenen van de bestuursverklaring. Deze 

is onderdeel van de jaarstukken. In mei controleert de 

accountant de jaarstukken 2017. Het college wil deze 

vervolgens in juni aan uw raad voorleggen. 

 
We werken volgens de regels! 

Amerikaanse oud-president verbindt Buren en Kinderhook 

Gemeente Buren is een vriendschapsband aangegaan met Kinder-

hook, een dorp in de staat New York, in de Verenigde Staten. 

“Met deze vriendschapsband willen we de kennis over onze ge-

schiedenis en de toekomstige samenwerking tussen de inwoners 

van Kinderhook en Buren bevorderen.”, zegt burgemeester De 

Boer.” Kinderhook is de geboorteplaats van Martin van Buren, de 

achtste president van de VS. De voorvader van Van Buren vertrok 

in 1631 vanuit graafschap Buren naar Nieuw-Nederland (New 

York en omgeving). 

 

Op maandag 9 april had burgemeester Jan de Boer een Skype-

gesprek met zijn collega James Dunham uit Kinderhook. In dat ge-

sprek bevestigden beiden burgemeesters dat Kinderhook en Buren 

veel gemeen hebben. Niet alleen in Martin van Buren, maar ook 

qua agrarische en toeristische kernmerken zien beide burgemees-

ters overeenkomsten.  

 

In 2019-2020 vieren we dat Buren 625 jaar stadsrechten heeft. Dit 

is volgens het college een uitgelezen kans om een delegatie uit Kin-

derhook uit te nodigen en te ontvangen.    

https://goo.gl/maps/rPGLCvtrmRp
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Het bedrijf Woonland is gevestigd aan de Hoolweg 1 in 

Maurik. De eigenaren zijn al geruime tijd bezig om te on-

derzoeken of zij op hun huidige locatie uit kunnen brei-

den.  

 

Deze wens is er met name omdat er op de huidige loca-

tie geen plek is voor de opslag van hun goederen. Dit 

betekent dat er veel verkeersbewegingen plaatsvinden 

tussen Woonland en de opslaglocatie. Deze verkeersbe-

wegingen gaan door de dorpskern van Maurik.  

 

Ook zijn er veel potentiële klanten die heen en weer 

rijden tussen de showroom en de opslagloods. Dit komt 

omdat Woonland veel geïmporteerde meubelen ver-

koopt die allemaal anders zijn. Een klant wil graag kijken 

welk exemplaar het beste aansluit bij zijn of haar wensen.  

 

Het samenvoegen van opslag en showroom op de huidige 

locatie aan de Hoolweg 1 in Maurik is om die reden dan 

ook wenselijk. Hiervoor is een uitbreiding van 2.250 m2 

aan bedrijfsbebouwing nodig. Woonland heeft een moti-

vering op laten stellen en deze legden wij voor aan pro-

vincie Gelderland. Zij kunnen instemmen met het ver-

zoek omdat er een verbetering plaatsvindt voor de ver-

keersbewegingen en omdat Woonland destijds is uitge-

plaatst vanuit de dorpskern Maurik in samenspraak met 

de provincie. Het college heeft dan ook op 3 april 2018 

besloten om in principe medewerking te verlenen aan de 

uitbreiding van de bedrijfsbebouwing aan de Hoolweg 1.  

 

Initiatiefnemer gaat zijn verzoek nu verder uitwerken om 

aan te tonen dat het verzoek haalbaar is. Hij heeft geko-

zen om dit via de procedure van een omgevingsvergun-

ning met goede ruimtelijke onderbouwing te doen. Als de 

plannen verder uitgewerkt zijn, leggen wij een ontwerp 

verklaring van geen bedenkingen aan u voor.   

Positieve insteek voor uitbreiding Woonland, Maurik 

 Lienden – Provincialeweg – Vogelenzangseweg 

Gesprek gevoerd met Hoveniersbedrijf van Dijk. Wil 

rotonde adopteren. Andere gegadigde is boomkwekerij 

J.D. v.d. Bijl. De twee bedrijven willen samen de rotonde 

adopteren en ontwikkelen een inrichtingsplan. Komen 

binnen paar weken met het plan.. 

 

 Ommeren – Provincialeweg – Ommerenveldseweg 

Vier ondernemers willen gezamenlijk adopteren en een 

inrichtingsplan maken. Gesprekken zijn gevoerd. De on-

dernemers komen binnen paar weken met een inrich-

tingsplan. 

 

 Ingen – Zwarte Paard 

 Maurik – Tielsestraat 

 Eck en Wiel - Homoetsestraat – Tielseweg 

Deze drie rotonden worden geadopteerd door vakantie-

park Eiland van Maurik en Jumbo Maurik. Gezamenlijk 

ontwikkelen ze de inrichting van de rotonden. In april/

mei komt inrichtingsplan. 

 

 Eck en Wiel - Rijnstraat 

Adoptant is vakantiepark Eiland van Maurik. Inrichtings-

plan wordt ontwikkeld. In april/mei gereed. 

 

 Zoelen – Beldert Beach 

Gesprek gehad met ondernemer Beldert Beach. Hij 

adopteert de rotonde en zorgt voor een inrichtingsplan. 

Heeft het plan gereed en is door de provincie beoor-

deeld. Daarbij zijn opmerkingen tot aanpassing gemaakt. 

De aangepaste versie is opnieuw voorgelegd aan de pro-

Stand van zaken adoptie rotonden 
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vincie. Er is nog geen reactie daarop bekend. Na de goed-

gekeurde invulling wordt de overeenkomst getekend en 

met de aanleg begonnen. 

 

 Buren – P-plaats stad 

Gesprekken gevoerd met Betuws Wijndomein en 

Chateau Buren. Eerste plan is getoetst door de provincie. 

Daarbij zijn kleine opmerkingen tot aanpassing gemaakt. 

De aangepaste versie is opnieuw voorgelegd aan de pro-

vincie. Er is nog geen reactie daarop bekend. Na de goed-

gekeurde invulling wordt de overeenkomst getekend en 

met de aanleg begonnen. 

 

 Buren – rondweg richting Asch 

Het bedrijf Outdoor Furniture Nederland heeft interesse 

getoond voor de adoptie van deze rotonde. Inmiddels 

bericht ontvangen dat OFN toch geen inrichtingsplan gaat 

maken. Dus op zoek naar een nieuwe gegadigde. 

 

 Beusichem, Provincialeweg / Beijerdstraat / De  Bosjes 

De dorpsbelangengroep Beusichem Leeft heeft interesse. 

Gesprek volgt op hun verzoek in april/mei 2018. 

 

 Kerk-Avezaath – Provincialeweg – Daver 

Met de bewonersvereniging Kerk Avezaath een gesprek 

over de adoptie gevoerd. Willen graag inrichten. Gaan in 

gesprek over inrichtingsplan en komen daarna terug. 

 

De gemeente heeft nog geen adoptanten voor rotonden: 

 Afslag Ravenswaaij – Provincialeweg (onder aan de 

brug Adam Rijnkanaal) 

 Afslag Zoelmond – Buren – Provincialeweg 

 Maurik – Provincialeweg – Verbindingsweg 

 Maurik – Homoetsestraat – Doejenburg  

 Buren – rondweg richting Asch 

 

Voor deze vijf wordt een advertentie in de Stad Buren 

geplaatst, zodat gegadigden zich kunnen aanmelden. Ho-

veniersbedrijf van Dijk Lienden heeft aangeboden, dat als 

we met rotonden “blijven zitten”, altijd bij hem terug 

mogen komen. 

Stand van zaken Sebava BV, Kapel-Avezaath 

Op 27 juli 2017 brandde de varkensstallen van Sebava BV 

in Kapel-Avezaath af. Op 30 januari 2018 is in de raads-

vergadering een debat gehouden over de toekomst van 

het bedrijf, gelegen aan de Burensewal 3. Inmiddels zijn 

we een tijd verder en geven we graag een update.  
  
Sinds geruime tijd zijn we met twee Omgevingsdiensten 

aan het samenwerken. Met de ODRN, die namens pro-

vincie Gelderland optreedt en de ODR uit Tiel. We 

overleggen over de huidige status met betrekking tot de 

sloop en over de toekomstige situatie van de herbouw. 

We overleggen samen met deze omgevingsdiensten en 

we overleggen ook samen met het bedrijf Sebava erbij. 
  
Hoe vordert de sloop? 
Voor de sloop geldt dat het laatste puin nog gebroken 

moet worden. Het is nog onduidelijk wanneer de sloop 

helemaal afgerond is. We laten u weten wanneer dit wel 

duidelijk is. 

  
Hoe gaat het met de herbouw? 
Voor de herbouw gaat het onder meer over de commu-

nicatie, de planning, kosten en hoe de toekomstige situa-

tie van de gebouwen eruit komt te zien. Het initiatief 

voor de communicatie ligt bij Sebava. Gemeente Buren, 

de ODRN en ODR ondersteunen hierbij. Begin juli 2018 

is de planning om een onder meer een conceptplan met 

de inwoners en daarna met de raad en college te bespre-

ken. Deze communicatie is vooral informatief bedoeld, 

maar zeker ook om vooraf de inwoners en raad en colle-

ge actief te laten meedenken met de toekomstige situatie.  

 

Een meer concrete actie zal, afhankelijk van de communi-

catie in juli, zijn om een zogenaamd Mer rapport op te 

stellen. Dat zal na de zomervakantie van 2018 zijn. In dit 

Mer rapport staan de milieugevolgen beschreven. Dit kan 

gaan om bijvoorbeeld geur, natuur of duurzame ontwik-

keling. 
  
Een uitnodiging voor de communicatie begin juli 2018 

volgt. 
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In de voorbespreking van 10 april 2018 kwam de verka-

veling van bedrijventerrein Doejenburg II aan de orde, en 

met name de situatie rondom de nog aan te leggen ont-

sluitingsweg. Omdat de vraag naar kleinere kavels toe-

neemt, is de verkaveling daarop aangepast. Deze verkave-

ling vindt u als bijlage van dit Raadsjournaal. De kleinere 

kavels zijn gepland in vak C/E. Door aanleg van de ont-

sluitingsweg worden de lichtgeel gearceerde percelen 

bereikbaar. 

Toezegging verkaveling Doejenburg II 

Het voetveer Rhenen – Lienden kende een prima vaarsei-

zoen 2017. Weersomstandigheden en waterstanden zijn 

bepalend voor het verloop hiervan. Ten opzichte van het 

vorige seizoen werd er op meer dagen gevaren en is het 

veer niet gestremd geweest. 

 

In het totaal maakten 15.112 passagiers gebruik van het 

voetveer. Een recordaantal. De passagiers werden weer 

overgezet door de enthousiaste vrijwillige schippers en 

kaartverkopers. 

 

Het vaarseizoen 2018 start op Koningsdag. Op zondag 30 

september vindt de laatste overtocht plaats. 

 

De veerdienst wordt door Uit®waarde geëxploiteerd 

met een ondersteuningsbijdrage van de gemeenten Rhe-

nen en Buren. Meer info is te lezen op:  

www.uiterwaarde.nl  

Nieuw seizoen voetveer Lienden - Rhenen 

https://portal.ibabs.eu/Document/DownloadListEntryDocument/2f241472-774d-49e4-9518-216e740b214d/ccd355e2-b491-40ae-8ad9-f6b4f1804c20
http://www.uiterwaarde.nl

